
Reactie op de vraag van de Seniorenpartij over de Spartahal

Vraag Seniorenpartij 16 november 021:

Spartahal, 1 1/2 maand geleden is er een nieuwe vloer gelegd in het gedeelte dat de kegelclub

gebruikte. Uit de krant hebben we begrepen dat de Spartahal binnenkort zal worden gesloopt.

Wij kunnen het niet rijmen dat wij als gemeente zo met de middelen (geld) omgaan van onze 
burgers

en zouden graag een uitleg hierover ontvangen.

Tevens de vraag welk vooruitzicht hebben de huidige huurders gekregen als de Spartahal wordt

gesloopt?

Reactie 23 november 2021:

Er is op dit moment nog niet concreet sprake van sloop van de Spartahal. Zoals in de 

Raadsinformatiememo van 27 oktober 2021 is aangegeven wordt onderzoek gedaan naar de 

mogelijkheden om diverse sportvoorzieningen in de stad Schagen te kunnen huisvesten. De 

Spartahal maakt daar onderdeel van uit. De Spartahal is bijna 50 jaar oud en moet over een aantal 

jaren worden vervangen. Dit maakt dat er op dit moment nog niet met huurders wordt gesproken 

over het vooruitzicht bij sloop.

Dat er een nieuwe vloer gelegd is was nodig, omdat Schagen Actief de ruimte waar voorheen de 

kegelbaan zat nu verhuurt aan onder andere de Harmonie en dansclubs. Hiervoor moest de vloer 

aangepast worden en is er een laminaatvloer ingelegd waarop goed gedanst kan worden. Hierbij 

is rekening gehouden met het gegeven dat de Spartahal verouderd is en over een aantal jaren zal 

worden vervangen.

Het vervangen van de vloer is onder verantwoordelijkheid van de beheerder, Schagen 

Actief, uitgevoerd. De investering is inmiddels door de verhuurafspraken terugverdiend.


